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Proces – verbal 
încheiat azi 22.04.2019  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 9 consilieri locali.  Lipseste d-ul State Gheorghe . 

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare. Apare in sala si d-ul 

State Gheorghe . 

 D-ul State Gheorghe precizeaza ca a spus cum ca Ocolul Silvic preia in paza padurile 

care nu au asigurata paza, nu toata padurea . 

 D-ul Perieteanu Gheorghe – am verificat cu d-ul inginer Scarlat in evidente, si in 

registre, fascicole cadastrale apare trecut C.L. Icoana, deci cum a predat Ocolul Silvic terenul 

care nu le apartinea, poti sa dai ceva ce nu e al tau ? 

 D-na primar – este teren forestier, de aceea se supune legislatiei silvice 

- E posibil sa ne oblige sa aducem terenul la starea initiala 

- De ce ati fost chemat la politie cand sa faceti stadionul d-le Perieteanu ? 

D-ul Perieteanu Gheorghe – nu mai stiu, e mult timp de atunci . 

D-ul viceprimar – nu am fost in primarie la vremea aceea, din cate imi amintesc ati 

primit 1000 lei amenda pentru ce s-a facut la terenul pe care se afla actualul stadion . 

D-na primar – cred ca v-ati edificat in legatura cu salariile d-le Perieteanu . 

D-ul Perieteanu Gheorghe - da, m-am edificat . 

 Supus la vot, procesul - verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi . 

 D-na presedinte Mandache Maria da citire ordinei de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 
pentru anul 2019   

            2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de executie bugetara pentru trim. 
I  2019   

3. Proiect de hotărâre cu privire la indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul 
fiscal 2020    
           4. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea P.A.A.R.  
            5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi  se aproba cu unanimitate de voturi . 
          D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 1  de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 
pentru anul 2019   

D-na primar – cred ca ati studiat, daca aveti intrebari le puteti pune, este d-ul contabil aici 
pentru lamuriri  

- La proiectele pe care le avem poate am bagat ceva mai mult, insa putem folosi surplusul 
pentru alte investitii care apar 

- La proiectul cu scoala, inca nu se incepe, se va merge pe doi ani, insa am prins 
cofinantarea in buget 

D-ul Matei Florin-consilier superior – avem max. 45 de zile de la publicarea bugetului de 
stat sa aprobam bugetul local 
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- La cap. 68 avem obligatia legala de a sustine atat cei 6 salariati cat si toate 
indemnizatiile de handicap (44 beneficiari in prezent) 

- 2717 mii lei este suma totala pe functionare 
- 11 miliarde ar fi cheltuielile de personal la administratie si 2 miliarde asistenta sociala – 

cap. 68 
- 557 mii estimeaza finantele veniturile proprii, 449 mii estimam noi veniturile proprii pe 

anul 2019 
- 60 mii lei sunt banii de la DSP pentru finantarea salariului asistentului medical 

comunitar – cap. 66 
- La protectie civila-cap. 61 este o diferenta de pana la 39 mii lei care reprezinta alarma 

care va fi montata la Scoala Ursoaia 
- La invatamant, ce le-am dat 108 mii lei la cheltuieli materiale, nu cred ca le ajunge pana 

la sfarsitul anului 
- La cultura, recreere, religie am prins niste bani pentru achizitionare costume populare 

(1700-1800 lei costa aproximativ un costum, au nevoie de cca. 20) 
- La sfarsitul anului trecut au venit pentru dispensar 140000 lei, s-au dus in fondul de 

rulment, iar in primul trimestru am achitat ce s-a facturat 
- La DC 189, dupa actualizare deviz, s-a constatat din calcule ca suma de cofinantat este 

mai mare, 40 si ceva mii lei impartita la cele trei localitati, este in plus la cofinantare 
- Propun sa luam 50 mii lei de la Scoala si sa-i ducem la cofinantare DC189, deci vom 

avea 150 mii lei finantarea la DC 189 
- La Dispensar ma folosesc de niste credite de la noi sa platim, dupa care, pe baza 

documentelor, AFIR ne da banii 
- Pentru DC 98 am prins 157 mii lei, in jur de 40 si ceva mii lei o sa ne coste actualizarea 

proiectului 
- 70 mii lei  ar fi la imprejmuire sediu primarie 
- La achizitie scaun stomatologic, avem o oferta valabila 15 zile, 5000 euro o sa coste . 

(d-na primar prezinta d-lor consilieri oferta) 
- 3 statii autobuz s-a mai considerat ca fiind necesare, 20 mii lei ar acosta 

acestea.(d-na primar intervine si spune ca la panourile solare, jos la Raicu si vis-a-vis de 
Tanase Aniel, ne-au solicitat cetatenii navetisti statii iar d-na Miu Valeria  face cunoscut 
faptul ca prin Ursoaia nu mai trece niciun microbuz catre Slatina) . 

- Se intentioneaza achizitionarea unui utilaj purtat pentru cosire vegetatie pe marginea 
carosabilului, 22 mii lei am alocat, excedent la sursa E  

D-ul Matei Florin explica comparativ cu anul trecut detalierile la cheltuieli pe capitole 
bugetare, anexa la proiectul de hotarare, mentionand ca majoritatea cheltuielilor sunt mai reduse 
fata de anul anterior. Mai departe da citire listei de investitii, cu precizarea ca se iau 50 mii lei 
de la investitia la Scoala si se duc la DC 189 . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – apreciez detalierea facuta de d-ul consilier superior 
- La cheltuieli de personal au fost prinsi si cei 10 % pentru CFP? D-ul Matei Florin 

raspunde ca da . 
- Ati prins si salariul d-nei de la fonduri europene ? D-ul Matei Florin raspunde cum ca 

este ocupat temporar, in locul d-nei Oprea Cristina . 
- Salariul d-lui de la alimentare cu apa este prins, cota de motorina pentru tractorul d-lui 

Mateescu Marcel este prinsa ? 
D-ul Matei Florin – este tractorul institutiei, sunt prinse toate sumele necesare . 

Se supune la vot pct. 1 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9 voturi pentru si o abtinere (d-
ul Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 7 . 

D-na presedinte citeste pct. 2  de pe ordinea de zi : 
                    2.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de executie bugetara pentru 
trim. I  2019   
         D-ul Matei Florin – s-a mers pe procentul de 1/12 din bugetul anului 2018 
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-executia bugetara este generata automat din sistemul Forexe, nu se mai ia de la 
Trezorerie 
- la impozitul pe teren extravilan s-a incasat deja peste 60 % din impozit   

Se supune la vot pct. 2 de pe ordinea de zi si se aproba cu 9 voturi pentru si o abtinere   
(d-ul Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 8 . 

D-na presedinte Mandache Maria citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
3. Proiect de hotărâre cu privire la indexarea impozitelor si taxelor locale pentru anul 

fiscal 2020    
D-na Toma Cristina – aveti raportul in fata, art. 491 Cod Fiscal spune ca trebuie indexate 

anual impozitele si taxele locale cu rata inflatiei, de catre consiliile locale . 
Supus la vot, pct. 3 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 9 . 
D-na presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
4. Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea P.A.A.R. 
D-na primar – PAAR nu l-am xeroxat, sunt multe file, acesta trebuie aprobat anual 

- Este intocmit de responsabilul SVSU, contabil, primar . 
Supus la vot, pct. 4 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 10 . 
D-na presedinte de sedinta citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
5 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – am inteles ca s-a infiintat Garda Silvica, de aia toata tevatura 

cu stadionul . 
D-ul State Gheorghe – toti cei care au incalcat regimul silvic sunt luati la intrebari 

- S-ar putea sa nu mai faca demersuri pentru ca hotararea consiliului local a produs efecte 
juridice . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – cisterna de la alimentare cu apa unde este ? 
D-na primar – DSP a zis sa scoatem acel obiect insalubru din interiorul incintei de 
gospodarire cu apa 
- Panadria, firma care a castigat licitatia la DC 189 plombeaza azi, maine vin cu un strat si 

poimaine cu inca un strat iar dupa paste se continua cu pregatirea spre Serbanesti 
- D-ul Perieteanu a facut un SF, iar lucrarea este Proiectare si executie, s-a refacut SF-ul, 

am luat-o de la inceput cu ridicarile topo, DALI, PT, unele voci afirmau ca d-ul 
Perieteanu are meritul, faptul ca a fost pe 3 localitati ne-a adus numai dezavantaje 

- CNI ne-a contactat, au asteptat sa fim proprietari, au cerut copie CF teren sport, unde 
intetioneaza sa faca o sala de sport pe banii lor, care va avea si toaleta, am vrea sa fie 
toaleta si pentru sala si pentru scoala . 

- Ni se aloca cca 50 mii lei pentru rezolvarea problemei toaletei la scoala (intre 40 si 200 
elevi trebuie sa aiba scoala) 

- Pentru Ursoaia, la DC 98 suntem in stadiul de avize, putem depune doua proiecte pe 
respectivul fond, au aparut norme la OUG 114/2018, am actualizat proiectul la DC 98 si 
il ducem la faza de autorizatie, vrem sa bagam si asfaltare DC 98 si gaze pe acest fond, 
noi am cheltuit cu proiectantii 40 mii, nu 1 miliard cum a platit d-ul Perieteanu la 
Harrison. 
D-ul Perieteanu Gheorghe – proiectul există, l-am depus asa cum au permis timpurile 

respective  
D-na primar – prin comuna au inceput vandalizarile, la parc au scos cosul de gunoi 

- Saptamana trecuta la scoala a fost programul Scoala altfel, programul fiind facut de 
inspectorat, ii spunea micii ecologisti, totul a fost organizat de scoala 

- Am participat la strans gunoi pe marginea drumului cam 2 ore in satul Icoana 
- Au venit parinti si au zis ca nu era obligatoriu, insa Scoala altfel este obligatoriu, nu e 

vorba de vreun ONG 
- Avem o solicitare sa vindem miniexcavatorul primariei, sunteti de acord sa-l evaluam in 

vederea vanzarii ? 
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D-ul Perieteanu Gheorghe – este ceva normal daca nu e folosit . 
D-ul Stoica Ion – sa se puna doua afise in parc, sa nu se intre cu animale de companie . 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Mandache Maria                           Nicolăiţă  Viorel 


